
Referat bestyrelsesmøde i GFØ vejlaug onsdag d 30-jun-2010 hos Henriette 

 

Tilstede: Annette, Evy, Henriette, Jesper(klimagruppen) 

Afbud. Ole, Andreas, Ulla, Henrik 

 

Jesper deltog i mødet for at fortælle om et møde klimagruppen har deltaget i på LIFE. Der 
er tiltag med nogle klimaorienterede projekter. Det er ikke projekter hvor man kan 
”melde” sin vej til som et pilot-projekt, men der vil være nogle delprojekter og puljer hvor 
man vil kunne søge om penge til ens egne projekter. Ellen vil blive holdt orienteret. Der 
arbejdes på at få noget økonomi på.  

En snak omkring påbudene, og hvordan vi gør fremover. Vi regner med, og arbejder på at 
få dispensationen yderligere forlænget. Vi bliver nødt til at have mere tid til at undersøge 
den klimavenlige løsning – og her mener vi ikke ”grøn” asfalt. 

Vi skal samarbejde med hjørneejendommene. De er godt klar over fordelingsnøglen, og er 
meget samarbejdsvillige. 

Problem med nr. 3 på Prøvestens alle, der mener at han skal nulstilles. 

Henriette Skovgård fra kommunen skal ud og se vejene, vi skal holde kommunen fast i at 
vi skal mødes med dem efter sommeren. 

Henriette Løwe er kontakt person til kommunen. 

 

Næste møde afholdes efter at vi har haft Henriette Skovgård ude og se på vores veje 


